
Iz dnevnika malega Šiškarja
SredaZadnjič me je popadla strahovito huda slaba
vest. Spomnil sem se, da sem tudi jaz vsako
leto zelo kritiziral Ijubljanske in šišenske ko-
munalce, ki so malomarno plužili ceste in
zmerjal Integral, ker ni imel očiščenih postaja-
lišč. Zdaj, ko so se zelo poboljšali, pa nihče ne
reče ničesar v njihovo hvalo. A smo krivični ali
nismo?

Odločil sem se, da jih vsaj jaz pohvalim.
Zima traja že precej časa in rečem vam, da ši-
šenske ceste še nikoli niso bile tako lepo očiš-
čene kot letošnjega januarja in, recimo, v lan-
skem decembru. Lani smo bentili zaradi sla-
bega pluženja, letos nam ni treba. Ceste so
suhe in imenitno prevozne. Tudi odtočni kanali
niso zamašeni tako kot prejšnjo zimo. Ni kupov
umazanega snega ob cesti, ki je močno kvaril
podobo naše občine. Jaz mislim, da bi komu-
nalci zaslužili vso pohvalo, saj so očiščene
celo lokalne in nepomembne ceste in celo k o
lovozi. To se še nikoli ni zgodilo, kar pobrskajte
malo po spominu.

In postajališča mestnega prometa — tu je
človek naravnost vzhičen. Očiščena so! Ni
kupov snega, čez katere smo morali skakati
lani, ni drsalnic, ki so vsako zimo grozile, da
se boš prej znašel pod avtobusom kot na njem.
Resnično — vzorno. Če je to tudi zato, ker je
MPP podražil žetone, potem sem jaz globoko
za podražitve. To, če sem jaz za, seveda nič
ne pomeni, saj bi se zelenci podražili vseeno,
toda tako je človeku kljub vsemu malce lažje
pri srcu.

Sicer pa me zelo skrbi, ker letošnjo zimo
sploh še ni snežilo — vsaj ne tako, da bi bilo
omembe vredno. Še vsako leto smo potem, ko
smo se po zimskih počitnicah vrnili v šolo, pi-
sali spis Kako sem preživel počitnice. Naj letos
pišem, da sem med počitnicami nabiral zvonč-
Jce?.FuJ!


